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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 09 septembrie 2021, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 18 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni, Baloga Csilla - sat 
Chilieni, lipsind: Debreczeni László, Kolcza István, Vargha Fruzsina. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile art. 
133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 
1011/2021. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Toth-Birtan Csaba viceprimarul Municipiului 
Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general al Municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r): „Bună ziua. La 
începutul ședinței noastre trebuie să facem prezența. O să citesc tabelul nominal al 
consilierilor locali.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 „Ședința noastră este statutară. Salut pe cei prezenți și pe dl. viceprimar Toth-Birtan 
Csaba. Să începem ședința noastră cu prezentarea obligatorie a Ordonanței de Urgență: 
Înainte de a intra în dezbaterea Ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit 
art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi 
adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. 
Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței 
interesul personal pe care-l au în problema respectivă. 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r.): „Bună ziua. Sunt Zsigmond József 
și eu nu doresc să particip la dezbaterea și votarea punctului 1.” 
 Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r): „Am reținut. Sunt și 
alte? Ați primit Ordinea de zi, deci sunt cunoscute, sunt 2 puncte. Pe lângă aceste două 
puncte mai aveți și alte propuneri pe Ordinea de zi?”  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Da, eu aș avea trei propuneri 
pe Ordinea de zi. Unul, la D1 care se referă la aprobarea încheierii unui contract de asociere 
între municipiul Sfântu Gheorghe și Ministerul Tineretului şi Sportului, prin Direcţia 
Judeţeană pentru Sport şi Tineret Covasna, pentru asigurarea în comun a funcționării 
complexului sportiv situat în strada Bánki Donáth nr. 25. Pentru D2: proiect de hotărâre 
privind aprobarea achiziționării unor imobile situate în municipiul Sfântu Gheorghe, strada 
Tutunului nr. 4. Respectiv un D3 - aprobarea schemei de ajutor de minimis pentru stimularea 
investițiilor în cadrul IMM-urilor din municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna, afectate 
de epidemia COVID 19.” 
 Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r): „Da. Supun la 



aprobare să introducem pe Ordinea de zi aceste propuneri. Cine este de acord cu punctele D1 
D2 și D3?” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 
introducerea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Da, sunt de acord cu introducerea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 

Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea 
pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.”  

 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 

punctele D1, D2 și D3.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Da, și eu sunt de acord ca punctele D1, D2 

și D3 de a lua pe Ordinea de zi.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de 

zi a punctelor D1, D2, D3.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 

Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de 

zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea 

pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu luarea pe 

Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord 

cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu luarea pe 

Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 

Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu luarea pe 

Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.”  
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 

Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 

Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Votez și eu. Sunt de 

acord cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Vajna László), luarea pe 

Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 (lb.r/lb.m.): „Acum să votăm întrega Ordine de zi.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 

de zi.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 

Ordinea de zi.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 



întregime.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 

de zi în întregime.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Voi vota și eu. Sunt 

și eu de acord cu Ordinea de zi în întregime.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 

Ordinea de zi în întregime.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 

întregime.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu întreaga 

Ordine de zi.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 

întregime.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de 

zi.”  
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 

zi.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Se votează cu 16 voturi pentru, 2 consilieri lipsind de la vot (Magyarosi Imola-

Piroska, Vajna László), întreaga Ordine de zi.” 
Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Tecem la 

dezbaterea punctelor de pe Ordinea de zi.” 
PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării și 

completării HCL nr. 45/2021 privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de 
Intervenții pentru obiectivul de investiţii „Lucrări de reabilitare termică a blocului de locuințe 
strada Gróf Mikó Imre bl. 13 sc. A, B, C” din Municipiul Sfântu Gheorghe, judeţul Covasna, 
a proiectului și a cheltuielilor legate de proiect. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Da, mulțumesc. Având în 
vedere scrisoarea de solicitare de clarificări emisă de Agenția pentru Dezvoltare Regională 
Centru, care solicită niște modificări în documentația depusă pentru finanțare, și anume 
schimbarea numărului de gospodării, care beneficiază de aceste lucrări de reabilitare termică 
de la 49 la 50. Propunem modificarea în acest sens a HCL nr. 45 din anul curent și anexelor 
sale. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r.): „Dacă aveți 
intervenții, propuneri? Proiectul a fost avizat de comisiile nr. I, II și V. Supun la vot 
aprobarea acestui proiect”. 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): ”Sunt de acord.”  
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 



Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): ”Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.”  
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.”  
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord.”  
Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Domnul consilier 

Zsigmond József nu votează la acest punct.” 
Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Magyarosi Imola) 1 

consilier nu participă la deliberare și la vot (Zsigmond József), HOTĂRÂREA NR. 
304/2021. 

PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
Contractului de lucrări nr. 08/04.01.2021. încheiat între municipiul Sfântu Gheorghe și 
SEPSI ÚT-ÉPITŐ SRL. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Contractul încheiat cu SEPSI 
ÚT-ÉPITŐ SRL se modifică în două puncte. Unul este modificarea valorii toatle, care din 
considerente bugetare n-a putut fi fixat la început de an la valoarea totală necesară și acum se 
modifică de la 1.200.000 de lei+TVA, la 2.000.000 + TVA. Respectiv în urma deciziei 
comisiei de negociere unele tarife ale unor lucrări cuprinse în contract, se modifică, și anume: 
tarifele de la marcaje longitudinale, respectiv marcaje transversale. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumesc. Dacă 
aveți intervenții, propuneri? Proiectul a fost avizat de comisiile nr. I și V. Putem supune la 
vot.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre nr. 2.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.”  
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.”  
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.”  
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.”  
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Și eu sunt de 

acord.” 
Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 305/2021. 
PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 

unui contract de asociere între municipiul Sfântu Gheorghe și Ministerul Tineretului şi 
Sportului, prin Direcţia Judeţeană pentru Sport şi Tineret Covasna, pentru asigurarea în 
comun a funcționării complexului sportiv situat în strada Bánki Donáth nr. 25. Prezintă: 



Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Complexul sportiv din strada 

Bánki Donáth nr. 25 a fost transmis din proprietatea publică a statului și din administrarea 
Ministerul Tineretului şi Sportului în domeniul public al municipiului în adminsitrarea 
Consiliului Local, iar prin această hotărâre Consiliul Local este obligat să mențină destinația 
actuală a imobilului și să asigură gratuitatea desfășurării activităților specifice Ministerului 
Tineretului şi Sportului, prin Direcţia Judeţeană pentru Sport şi Tineret. În temeiul acestei 
hotărâri, printr-un contract de asociere se pune la dispoziția DJST sediul administrativ, cu 
suprafață totală de 150 mp, respectiv Consiliul Local se obligă să suportă cheltuielile de 
funcționare, respectiv și să sprijină activitatea specifică a direcției.”  

Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumim. Dacă 
aveți intervenții, propuneri la acest punct? Putem să trecem la vot, deoarece acest punct a fost 
avizat de comisiile nr. I și V. Trecem la vot.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 

D1.”  
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Votez și eu, sunt de 

acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.”  
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.”  
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.”  
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 306/2021. 
PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

achiziționării unor imobile situate în municipiul Sfântu Gheorghe, strada Tutunului nr. 4. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Proiectul de hotărâre se referă 
la achiziționarea unui imobil de pe strada Tutunului nr. 4. Acest imobil se achiziționează 
pentru a înființa un centru pentru copii cu dizabilități, care va funcționa lângă grădinița și 
creșa construită de Biserica Evanghelică, în vecinătate. Imobilul a fost evaluat la 80.300 de 
euro, și conține în total 1212 mp de teren, respectiv 3 imobile, o casă de 20 de mp, un depozit 
de 40 mp, respectiv un atelier cu garaj de 75 mp. Prin negocieri cu proprietarul a ajuns la un 
preț de achiziție 74.000 de euro, sub valoarea la care s-a evaluat, deci propunem aprobarea 
proiectului de hotărâre.”  

Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumim. Proiectul 
a fost dezbătut în comisiile I și V. Putem să trecem la vot.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 



Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 

D1.”  
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Votez și eu, sunt de 

acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.”  
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.”  
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.”  
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Magyarosi Imola-

Piroska), HOTĂRÂREA NR. 307/2021. 
PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea schemei de 

ajutor de minimis pentru stimularea investițiilor în cadrul IMM-urilor din municipiul Sfântu 
Gheorghe, județul Covasna, afectate de epidemia COVID 19. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Și în acest an dorim, ca 
municipiul Sfântu Gheorghe să acorde un ajutor de mnimis pentru intreprinderile mici și 
mijlocii, afectate de pandemia COVID. Este asemănător cu cel care a fost pus în aplicare anul 
trecut. Schema de ajutor va finanța 50% din cheltuielile cu investițiile pentru intreprinderile 
mici și mijlocii, care îndeplinesc condițiile enumerate în schemă, deci să aibă sediul social în 
municipiul Sfântu Gheorghe. Pentru a participa la acest program de ajutorare, cererile vor fi 
depuse între 15 și 28 septembrie, respectiv vor fi aprobate, sau respinse după caz în termen de 
20 de zile după depunere, iar cererile de tragere trebuie depuse, pentru cele aprobate 
bineînțeles, trebuie depuse cel târziu până în 30 noiembrie anul curent. Estimăm circa 200 de 
beneficiari, care ar putea să participe la acest program.” 

Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumesc. Dacă 
aveți propuneri, intervenții? Nu. Proiectul a fost dezbătut și aprobat în comisiile I și V. Putem 
supune votului.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.”  
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu punctul D3.” 
Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r): „Votez și eu, 

sunt de acord cu punctul D3.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 



Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.”  
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.”  
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.”  
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Magyarosi Imola-

Piroska), HOTĂRÂREA NR. 308/2021. 
Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r.): „Am epuizat punctele 

propuse pe Ordinea de zi și închei ședința noastră. Vă urez o zi plăcută în continuare.” 
 

 
Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 

dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 28 octombrie 2021. 
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